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Hejde sockenförening har under året ha6 215 betalande medlemmar samt 9 barn.  Det betyder aA 
antalet sjunkit med 18 betalande och 3 barn sedan 2023.  Årsavgi6en för 2024 har för vuxen varit 150 
kronor. Medlemskap för barn är graLs upp Lll och med det år de fyller 19. 

 

STYRELSEN OCH DESS ARBETE 

Styrelsen har ha6 följande sammansäAning: 

Ordförande  Joachim Hjärtmyr                                                                                                                                    
Vice ordförande  Victoria Åkerbäck                                                                                                                        
Kassör   Monika Viberg                                                                                                                                                  
Sekreterare   Ann-Sofie Sillanpää                                                                              
AkLvitetssamordnare  Amanda Olofsson                                                                                                
Kommunikatör  Olle Hederfeld                                                                                                                 
Ledamot   Ingemar Lundqvist 

Under verksamhetsåret har styrelsen ha6 10 protokollförda möten samt eA årsmöte. 

Styrelsearbetet har inriktats på underhåll av bygdegården, sänka energikostnaden, ordna akLviteter, 
uppmuntra medlemmar aA ordna akLviteter samt hålla i uthyrning av bygdegården.  

 

Bygdegården                                                                                                                                                             
* 2023 års ansökan från Boverket och kommunen, som var tänkt Lll aA sänka energikostnaderna, fick 
föreningen avslag på. Därav avstannade det arbetet. Pengarna ska betalas Lllbaka.                                                                                                                                                                              
*Kontroller har genomförts såsom vaAenprov och årlig systemaLskt brandskyddsarbete.                                                                                                              
*Inventering och kompleAering av köksutrustning,                                                                                                                          
*Inköp av kylskåp,                                                                                                                                                                   
*Rengöring och behandling av golvet i salen.                                                                                                                                   
*Byte av lås Lll yAerdörrarna.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
*Under höstens arbetsdag hjälptes flera åt aA måla fönster på Bygdegården och panelen på Sågen. 
Tack Lll alla som deltog!  

 

Uthyrning av bygdegården                                                                                                                                                                     
Lägenheten på övervåningen har varit uthyrd hela året.                                                                                                                         
Vid två Lllfällen har försvarsmakten hyrt med sammanlagt 12 dagar.                                                                                                                                                               
Under året hölls där fem fester, eA dop, en minnesstund och två bröllop.                                                                              
Möten -  Jakt-klubben, LRF och Halla gille.                                                                                                                                       
En barnteater visades under Väte förenings regi.                                                                                                           
Föreningen Skogsflickorna hade en träff och slutligen konfirmanderna i samband med det årliga 
fackeltåget. 
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Studiecirklar     

                                                                                                                                                                  
*Sockenbokens arbete fortsäAer. De träffas i Bygdegården 1ggr/ månad. Antalet deltagare är 9.                  
I dagsläget finns en hel del material som håller på aA skrivas och sammanställas och två 
bokförläggare är kontaktade.                                                                                                                                                 
*Sigsarve såg som har 5-6 medlemmar och lite LllskoA då det behövs. Medlemmarna träffas 8-10 
ggr/ år oregelbundet beroende på väder och vind då arbetet är av prakLsk karaktär och utomhus. 

 

Ak7viteter 

*I januari var alla välkomna på ”otndag” i Bygdegården. Försäljning av Bodil-bakelse och Knämla  med 
kaffe, te och sa6. Ise och Peter ordnade.                                                                                                                                                                        
*På Påska6on ordnades den årliga sågningen vid Sigsarvesågen. En e6ermiddags och en kvällssågning 
där det bjöds på fika och korv. Rekordmånga kom i år. Såg gruppen ordnade.                                                                                                                                                                
*I april hade vi städdag vid Bygdegården såväl inne som ute. Styrelsen planerade deAa.                                                                                                                                             
*Rally Gotland kom Lll Hejde där sockenföreningen stod för fikaförsäljning. En mängd bilar såväl som 
människor deltog.                                                                                                                                                                          
*I maj var det planerat eA studiebesök hos Annas tvåleri i Dalhem. Det blev tyvärr inställt på grund av 
för få anmälda. Tack för iniLaLvet Ise och Peter!                                                                                                       
*Den 24 juli var det dags för Hejde Kors och Tvärs. Temat var ”Bigårdar i Hejde”. EA uppskaAat 
återkommande evenemang. Anna och Per-Håkan ordnade men vill aA nya förmågor ansluter. 
*Sommargympan utanför Bygdegården hölls av Katarina.                                                                                            
*Årlig slåAer i Rannbas ulördes.                                                                                                                                                                                                                                                                                    
*Framåt hösten ordnades en arbetsdag då Bygdegården såväl som sågen målades. Såg gruppen och 
styrelsen planerade deAa och många kom och jobbade. Bygdegården är nu nästan färdigmålad, 
endast rödfärgning av baksidan återstår. Fika och hamburgare bjöd föreningen på.                                                                                                                      
*I samarbete med Länsteatern fick vi en teaterkväll i byn. Två pjäser, ” Sven Sjögren & Berghagens 
Teddybjörn”. Mellan pjäserna såldes fika. Ca 50 kom och kvällen blev mycket trevlig.                                                        
*Under hösten undersökte styrelsen olika möjligheter aA få eA finare golv i salen. På grund av för 
höga kostnader slutade projektet i aA golvet under 4 dagar rengjordes och ytbehandlades. Victoria 
och Amanda bidrog med det.                                                                                                                                               
*En HLR kurs var planerad men uteblev tyvärr.                                                                                                           
*Året avslutades med eA härligt Julbord. Sill, lax, charkuteri i olika former. Sallader och Janzon, 
hembakt röd, kex och ostar och eA välfyllt godisbord. I år blev det ingen underhållning men 
trivsamma samtal och eA stort loAeri. Tack ALLA som bidrog med mat, vinster och mysig stämning.   

 

EKONOMI 

*Se resultat och balansräkning 

*För aA förra årets planerade energiprojektet skulle gå igenom krävdes 400 000:-. Vi sökte från 
regionen och boverket.  Regionen beviljade häl6en men från boverket fick vi avslag. Regionen krävde 
då Lllbaka 200 000:-. Pengarna har legat på vårt sockenföreningens konto under året och därmed 
genererat ränta.  
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WEBSIDA, NYHETSBREV OCH SOCIALA MEDIER                            

2024-01-10 Kommunikation från föreningen till medlemmarna, samt informationsinhämtning från medlemmarna,  

sker via någon av följande kanaler: 
:Hemsidan www.hejde.org 
:Nyhetsbrev som skickas till den e-postadress som vi har registrerad för medlemmen  

:Facebook där vi har en egen sida @hejdesockenforening samt ”Grupp för Hejde Sockenförening” där medlemmar 
själva kan skapa inlägg för diskussion, sprida positiva kommentarer eller dela med sig av information som andra 
kan ha intresse av.  

:Instagram. 
:”Gatupratare” vid infarten till Bygdegården som meddelar vad som är på gång Vid större aktiviteter delas även ut 
lappar i brevlådorna i Hejde  

För att utskick skall kunna fungera fullt ut är det viktigt att meddela om det sker någon förändring av 
telefonnummer, postadress eller e-postadress så att registret kan hållas uppdaterat.  

SAMARBETE MED ANDRA ORGANISATIONER  

Hejde Sockenförening har ett gott samarbete med andra organisationer. Studieförbundet Vuxenskolan bistår med 
hjälp av tryckning och utskrifter och ger även råd hur vi på bästa sätt kan driva våra aktiviteter  

Sockenföreningen är medlem i Bygdegårdarnas Riksförbund samt Sveriges Hembygdsförbund, Klintetraktens 
Framtid, Hela Sverige skall leva samt Hejde-Väte Fiberförening.  

 

Hejde den 8 februari 2024  

__________________________                                          _____________________________  

Joachim Hjärtmyr - Ordförande                                         Victoria Åkerbäck  - Vice ordförande  

__________________________                                          _____________________________  

Monica Viberg - Kassör                                                         Ann-Sofie Sillanpää  - Sekreterare  

__________________________                                          _____________________________  

Amanda Olofsson - Aktivitetsansvarig                                Ingemar Lundqvist - Ledamot  

__________________________ 

Olle Hederfeld- Kommunikatör 


